
Protokół nr 36/2016  
XXXVI sesji  Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 19 grudnia 2016 r. 
 

 
Punkt 1: Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 18.40 w siedzibie Rady Osiedla,  
w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, stwierdził  kworum (obecnych 9 radnych), przedstawił 
porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz powołał 
protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania Jednostek 
Pomocniczych Jeżyce.  
 
Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt z obecnych nie wygłosił oświadczenia. 
 
Punkt 3: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 rady osiedla. 
Przedstawiciel WJPM, pani Aleksandra Rabczewska poinformowała o podjętej przez Zarząd uchwale  
w sprawie uruchomienia środków na wykonanie niezbędnych napraw na obiektach zgodnie ze 
specyfikacją przygotowana przez radnego, pana Witolda Puchalskiego. 
 
Punkt 4: Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu (koncepcji) budowy ulic Łebska, 
Kociewska, Żukowska i Łagowaska. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem. Następnie 
oddał głos radnemu, panu Markowi Leśniakowi, który poinformował o spotkaniu mieszkańców 
wymienionych ulic z Prezydentem, panem Maciejem Wudarskim. Na spotkaniu Prezydent przedstawił dwa 
warianty realizacji inwestycji. W pierwszym wariancie inwestycja obejmuje kompleksową budowę 
(chodniki, jezdnia, ścieżka rowerowa itp.)  na tą wersję środki przeznaczone przez Radę są nie 
wystarczające, w drugi wariant sprowadza się tylko do budowy drogi wraz z odprowadzeniem wód 
opadowych, na ten wariant środki są wystarczające.  Większość mieszkańców obecnych na spotkaniu 
wyraziła zgodę na realizację drugiego wariantu. W dalszej wypowiedzi Radny, pan Marek Leśniak 
zaproponował, aby negatywnie zaopiniować projekt negatywnie, chociażby ze względu na brak 
chodników, ścieżek rowerowych na które miasto kładzie duży nacisk. Głos zabrał Radny, pan Witold 
Puchalski, który stwierdził, że brał udział w wielu spotkaniach w sprawie tej inwestycji. Mieszkańcy 
wypracowali i wyrazili zgodę na zaproponowane przez Prezydenta rozwiązanie.  
Następnie Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zarządził głosowanie. 
Głosowało 9 radnych. 
Za   7 
Przeciw   1 
Wstrzymało się  1 
Uchwała nr XXXVI/172/VII/2016 (załącznik nr 3). 
 
 O godz. 18.55 na sesję przybył Radny, pan Andrzej Dłutkowski. 
 
Punkt 5: Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania dokumentacji projektowej na wprowadzenie 
zmian w docelowej organizacji ruchu na osiedlu Krzyżowniki-Smochowice.  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 10 radnych. 
Za   9 
Przeciw   0 
Wstrzymał się  1 
Uchwała nr XXXVI/173/VII/2016 (załącznik nr 4). 
 
 
 



Punkt 6: Komunikaty, wolne głosy i wnioski.  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn, poinformował o piśmie ZDM w sprawie realizacji zadań  
w 2016. Podziękował członkom Zarządu za zrealizowanie zaplanowanych zadań w 100%.  Zaproponował 
obrady kolejnej sesji (styczniowej) na 9.01. o godz.19.00.  
 
Punkt 7: Zakończenie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady, Pan Przemysław Polcyn zakończył sesję o godz. 19.00. 
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